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Wloctawek 20.06.2022r.

Sz.P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

w imieniu mieszka6c6w, zwracam siq z uprzejmq prosbq o podjqcie wszelkich dzialah

majecych na celu poprawienie czysto6ci w mie6cie. Prosze o rozwa2enie mo2liwoici powstania

zespofu, kt6ry dodatkowo opr62nialyby kosze na Smieci i dbal o c2ysto6i w mieScie popufudniami , w

weekendy oraz 6wiqta. Moina by takze poprosic strai Miejskq ,kt6ra codziennie patroluje ulice

Naszego miasta o powiadamianie odpowiedzialnych os6b o wystQpowaniu miejsc gdzie jest brudno,

pozwoliloby to na sprawne dzialanie,a w rezultacle utrzymanie czystoSci w miescie'

Z powaZanlem.
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